

Title (en)  
Basin

Title (de)  
Becken

Title (fr)  
Bassin

Publication  
**EP 1258205 A1 20021120 (DE)**

Application  
**EP 02010907 A 20020516**

Priority  
DE 20108288 U 20010516

Abstract (en)

Basin (01) comprises an edge (03) separate from the outer surface (02) and an inner surface (04) forming a recess over which a person can have their hair washed and which can catch liquids or solids. A supporting element (09) arranged on the inner surface protrudes at least slightly upward and is used to support a person's head. Preferred Features: The height-adjustable supporting element is connected to the basin by a rotary thread. A padded element is fixed to the supporting element. The edge of the basin has a recess (10) for partially receiving the neck of the person.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Becken (01) mit einer durch einen Beckenrand (03) von der Beckenaußenfläche (02) getrennten, eine Vertiefung bildenden Beckeninnenfläche (04), wobei der Kopf einer Person über dem Becken (01) behandelt, insbesondere die Haare der Person gewaschen, werden kann und dabei anfallende Flüssigkeiten oder Feststoffe von der Beckeninnenfläche (04) aufgefangen werden. Auf der Beckeninnenfläche ist (04) dabei ein Stützelement (09) angeordnet, das zumindest geringfügig noch oben übersteht, wobei der Kopf der Person auf dem Stützelement (09) zur Anlage kommen kann. <IMAGE>

IPC 1-7

**A45D 19/10**

IPC 8 full level

**A45D 19/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A45D 19/10** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] US 5692251 A 19971202 - PAGE TIMOTHY ALLEN [US]
- [YA] US 5377365 A 19950103 - HAKIM SHAHARAZARD H [US]
- [YA] GB 2160769 A 19860102 - POWELL JOHN HENRY, et al
- [YA] US 5946745 A 19990907 - MAGEE HARVEY [US]
- [Y] US 5978980 A 19991109 - FLORA MARSHA A [US]
- [YA] DE 19750478 A1 19990602 - NOWAK BERTHOLD [DE]
- [X] US 5862542 A 19990126 - PAGE TIMOTHY ALLEN [US]
- [A] US 3026537 A 19620327 - SCHNELL AARON L
- [A] US 5799344 A 19980901 - NAJAR MICHAEL [US]
- [X] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 2000, no. 09 13 October 2000 (2000-10-13)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

**DE 20108288 U1 20010823**; EP 1258205 A1 20021120

DOCDB simple family (application)

**DE 20108288 U 20010516**; EP 02010907 A 20020516